





CONSULATE GENERAL OF GREECE ERBIL

Procedure for obtaining an entry visa, Valid for entering the territory of

Greece and the other Schengen countries

According to the IMPLEMENTING DECISION of 6.6.2016 published by the European Commission

- 1. The application for visa should be submitted to the Greek Authority in Iraq (Embassy in Baghdad–Consular Section, Consulate general in Erbil) at least 30 days prior to the date of entrance.
- 2. The application should be submitted personally.
- 3. The application form should be filled completely in English and signed by the applicant.
- 4. Please find below the list of the required documents to be submitted together with the application.
- 5. For the submission of the application for obtaining a visa the amount of 96 US Dollars is requested. Kindly note that the fees are non refundable.
- 6. A travel insurance should be submitted with minimum coverage of 30.000 Euros and validity throughout the territory of the Schengen Member States, covering the entire period of staying.
- 7. Kindly note the following:
- Due to Security precautions, **no applicant would be admitted** without appointment.
- Security Guards of the Greek Authority in Iraq (Embassy in Baghdad–Consular Section, Consulate General in Erbil) or any other

person outside this Embassy/ Consulate are not authorized and are not in position to give any information concerning visa issues.

- Additional documents may be requested.
- All applications that do not fulfill the necessary requirements will not be admissible.
- Holders of Schengen visas should keep with them the necessary documents that justify their stay in the Schengen area while entering the territory of a Schengen Member State.

For further information, please contact:

A) Embassy Of Greece in Baghdad (Consular Section) <u>send an email to the following addresses: grcon.bag@mfa.gr, grcon.bag@gmail.com</u> or call at the following numbers: +964 (0)7801372165, +964 (0)7722609949. (Sunday to Thursday, from 09:00 AM until 03:00 PM) **B)**Consulate General Of Greece in Erbil at the following numbers: +964662757657, +964(0)7514014208, +964(0)7706408848 (Sunday to Thursday, from 09:00 AM until 03:00 PM) or send email to the following addresses: <u>proxenio-erbil.geniko@mfa.gr</u>

List of documents

Documents required for tall applications:

- 1. A completed and signed Schengen visa application form.
- 2. A passport, which must:
- Be valid for at least three months after your departure from the Schengen area
- Contain at least two empty pages
- Have been issued during the past ten years
- 3. Photocopies of previous passports if available copies of the biometric data page and of all stamped pages must be provided (Schengen Visa/US Visa/GB Visa).
- 4. Two recent color passport Biometric (6×4 cm) photo (less than 6 months old).
- 5. National ID card (gensiya)
- 6. Certificate of employment, specifying the date of recruitment, position in the company and salary level; confirmation of leave approval.
- 7. Travel medical insurance covering the entire period of the intended stay, valid for all Schengen States and covering any expenses which

- might arise in connection with repatriation for medical reasons, urgency medical attention, emergency hospital treatment or death during the stay. The minimum coverage must be 30.000 EUR.
- 8. Evidence of possession of sufficient financial resources to cover the intended stay, e.g. signed and stamped bank account statements covering at least the past six months.
- 9. If the inviting person (the host) or spouse is to cover the applicant's expenses, he/she must provide the above-mentioned evidence together with the invitation letter/ support letter.
- 10. Evidence of economic and personal ties in Iraq or other resident country, such as bank account statements of the past 6 months, proof of property ownership, a certificate of employment, an extract from the family register, a marriage certificate, and copies of ID cards for spouse and children.
- 11. A return flight booking.
- 12. Proof of accommodation for the duration of the stay (i.e confirmed hotel reservation in the form of the transfer of the correct amount covering the cost of the stay, host invitation, etc)
- 13. Persons travelling for the purpose of tourism: a statement regarding **the itinerary** while staying in the territory of the Member States (i.e. tourist attractions to be visited, confirmation of a reservation of excursion or any appropriate documents containing information about the planned trip).
- 14. Any documents which are not in English must be accompanied by an official translation into English.



ل قصلية^ا لهامة دولة يُونان في ربيل



سفارة _بونانية في غداد

لِي راءاتاً لحصول على تشيرة للخول الى الإاطلال ونانية الدول اشنغن وفقا لا لهراراً لملافذ في 6.6.2016 من قبل ^الاهوضية وربية .

1. طُلُب تقلديم يجب ان ارسل الى سفارة – قسم الشنطية قبل 40 يوم على الأقل من التاريخ المحدد السفريش

2.طلب تقدالم يجب ان يقدم خصيا.

3. تمارة تقديق يجب ان كون ملوءة و وقعة من اقبل صلحب لطلب. ال

4. رَجِى النابعة ائمة الوراق ل مطلوبة التي يجب سالها ميعا مع طلب تقديم.

5. كُلفة تقديم للطصول عَلى ناشيرَة تبلغ 96\$, علما ان هذا للبلغ غير قابل للا البترداد.

6. تاميل لصحي يجبوان غطي كلفة كحد لانى 30000 ورو الحة لا ستخدام ضمن لدولها شلنغن يغطي فترة لسفر.

7نرجى لاحظة لتالي: مال

- البيجة ^{للا} اجراءات الله الله الله ستطيع أي راجع تقديم من دون و*وعلا*.

- لحرس لخاص بأموى سفارة او ايإشخص وجود خارج مبنى سفارة غير خول عطاء أي الومات تخص صداراً تأشيرة.

-مرال لممكلل طلب وراق او سم لمسكات اطافية اذا ظلب ذلك. يا

- متمارة تقديم لتي يكون فيها اي نقص في الحقول ^ل ضِورية عتبر لطلب غير قبول... ح

اليجبُ على املي تشأيرة لميزا حتفاظ جميع الوراق لتي تبرو هائهم ضمن الالدول شنغن خلال فترة فرهم.

-يحق السلالذين المحملون على الفض الشربهم او لغاء عتراض على ذلك المحكمة دارية مختصة في يونان خلال سعين يوم.

مزيدالمن علىومات يمكريا لاتصال علىال

1) سفارة ونانية في غداد (لقسم قنصلي) على الوقام : +964 (0)7722609949+, ا994+, ا994/(0)7722609949+

من لاحد الى الخميس من الساعة السعة الباحا ويتى ثالثة ظهرا

JÅ L

او تواصل عن طِيقًا لبريد كتروني : <u>Grcon.bag@mfa.gr</u> , Grcon.bag@gmail.com

2**)** تقصلية لعامة في ربيل على الإقام :

+964662757657,+964(0)7514014208,+964(0)7706408848

من اللاحد الى أخميس من الللاعة تاسعة باحا وجتى ثالثة ظهرا. او تواصل عبر نوال لبريد كتروني:

proxenio-erbil.geniko@mfa.gr

ۊ

. أئمة الإراق لمطلوبة

ـلايتمسكات ^لـطلوبة جميع تقدمين :

1- تمارة قديم ملوءة و وقعة من قبل صاحب لطلب.

2- واز سفر افذ لمدة لا تقل عن الأثة شهر بعدم غادرة دول

^ا شنغن. ا ص

3- سنخة من جواز لسفر السابق ان الإجد من الإمنها سنخة من جميع الاختام الإموجودة الإرسخ من أشيرات السابقة (إيز الشنغن, فيزح ولايات متحدة لا ميركية وإز مملكة متحدة).

4<u>صو</u>تين ديثة إلِعاد (6*إرسم) خلال لستة شهر الخيرة.

5- رُوية اللاوالي مدنية (جنسية). 6- أييد عمل ذُكور فيه اريخ لبدء للعمل العنوان وظيفي

و **بَدِ**داراً لِراتب الشهري ويدم ل ممانعة من لسفرر.

7- أُمينَ صُحَي غِطْيَ فَوِهَ لَبقاء في اللولة صَالح الْإستخدام في إهيع دوله الشنغن يغطي كافة كاليف العودة عاجلة الى لوطن, لعلاج الطارئ في لسمتشفى اوالوفاة خلال فترة

^ا لقامة ب**ب**لف لا يقل عن 30000 ورو.

8- ثبات متلاك ي**ص**در م**ل**دي كاف يَغطي^ت كاليف لسفر مثل كشف حتاب صرفي لستة شهر اللايرة ووقع و ختوم. 9-في حالة قياموالشخص لداع اوا_ت لمضيف (لزوج) تكوفل أسار المنافقة التراثير التراثير التراثير المنتاب المنتاب المنافعة المراثقة المنافعة المنافعة

تَكْوَلِيفَ لَسفر لَاقامة للأبد من قديم لالة ثبت ذلك دعوة سمية . ا ال الأ الأو الم المواجع المواق او اي بلد اخر متلك فيه المات الموابط تصادية في المواق او اي بلد اخر متلك فيه قامة مثل كشف حتاب صرفي لستلا شهر الخيرة, سند لكية عقار , ايبد عمل , صورة قيد وإعائلة , عقداً لمواج وسخ من جوازات سفراً لموجة او لزوج الأطفال.

11. إحجز ذكرة المعودة و لاطفال في المحل القامة على المحل القامة خلال فترة لسفير (حجز ندقي وكد دفوع, عوة من لشخصاً لمضيف ذكور فيها محل القامة وغيرها) المحل المحل المحل المحل القامة على المحل المحل